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MM Nincs politika a szennyvíztisztítóban.. ." (5 . oldal) 

Pénzügyek áldozata? 
Halad a nyomozás az Újszegeden lelőtt Gy. Zsolt 

ügyében. Okuk sokaknak lehetett. (3. oldal) 
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Klerikusok ügye.. . 
„Mitől tartózkodjanak a klerikusok?" - teszi föl 

a kérdést dr. Gyulay Endre megyés püspök. (6. oldal) 

• Az egészségbiztosító 
kilenc hónapja 

Döntésképtelenség 
és jutalmak 

• Budapest (MTI) 
Egy kilenc hónapos vizs-

gálódás végén készített jelen-
tés alapján sem tudja eldönte-
ni az Egészségbiztosítási Ön-
kormányzat, hogy kit terhel a 
felelősség amiért az egész-
ségbiztosító 250 millió forin-
tot fizetett ki a máig sem mű-
ködő Országos Vényellenőr-
zési Rendszert (OVER) kifej-
lesztő Hi-Care nevű cég ré-
szére. A testület hétfői köz-
gyűlésén úgy döntött: öttagú 
bizottságot hoz létre a tények 
felderítésére, és ismereteiket 

április 7-én a közgyűlés elé 
tárja, hogy végre lezárhassák 
az ügyet. A testület ülésén ar-
ról is határoztak, hogy az Or-
szágos Egészségbiztosítási 
Pénztár vezetői tavalyi éves 
fizetésük 75 százalékának 
megfelelő jutalmat kapnak. 
Az önkormányzat alelnöke a 
közgyűlést követő sajtótájé-
koztatón e lmondta azt is, 
hogy Postabank-részvényei-
ket megtartják, arról viszont 
még nem tárgyaltak, hogy 
beszállnak-e a pénzintézetnél 
tervezett tőkeemlésbe. 

MNB-kínálat 
• Budapest (MTI) 

A Magyar Nemzeti Bank 
hétfőtől, azonnali hatállyal 
az eddigi 20,75 százalékról 
évi 21 százalékra emeli a 
ke r e skede lmi bankok és 
szakosí tot t hi te l intézetek 
számára meghirdetet t hat 

hónapos, fix futamidejű, fel 
nem mondható betéti konst-
rukció kamatát. A magyará-
zat szerint a kamatemeléssel 
az MNB az eddigieknél na-
g y o b b t á m o g a t á s t k fván 
nyújtani a belföldi pénzügyi 
megtakarításoknak. 

„Titkos" 
abszurdum 

• Budapest (MTI) 
Az a tény, hogy a szocia-

lista többségű kormányzat 
ide je a la t t az egy ik t i t-
k o s s z o l g á l a t á r t a t l an 
MSZP-s képviselőket figyel 
meg , o lyan a b s z u r d u m , 
hogy nem találok rá magya-
ráza to t - ny i l a tkoz t a az 
M T I - n e k Boross Pé te r 
(MDF), aki az előző ciklus-
ban egy ideig miniszterként 
f e l ü g y e l t e a po lgá r i t i t-
kosszolgálatokat. 

Hozzátette: a kérdés szá-
mára az, kinek volt az érde-
ke, hogy ez az ügy, még a 
vizsgálat lezárta előtt, nyil-
vánosságra kerüljön. 

Mint ismeretes: a sajtó-
ban napvilágot látott az a 
h(r, amely szerint az Infor-
mációs Hivatal törvényel-
lenesen Szabolcs-Szatmár-
Bereg megyei képviselőket 
figyelt meg. A titkosszolgá-
latokért fe le lős miniszter 
belső vizsgálatot indított, 
majd feljelentést tett a kato-
nai főügyésznél, és tájékoz-
tatta az Országgyűlés Nem-
zetbiztonsági Bizottságát is. 

Boross Péter az üggyel 
kapcsolatosan kifejtette: baj 
van az egész szervezetnél. 
Nem volt szerencsés ugyan-
is az utóbbi idők személyi 
politikája. 

Ange lo Acerb i 
k i tüntetése 

Az államfő gratulált < 
(MTI 1 

• Budapest (MTI) 
Göncz Árpád köztársasági 

elnök - a miniszterelnök ja-
vaslatára - Angelo Acerbi-
nek, a Szentszék budapesti 
apostoli nunciusának a Ma-
gyar Köztársasági Érdem-

apostoli nunciusnalc. 
'efotó) 

rend Középkeresztje (polgári 
tagozat) kitüntetést adomá-
nyozta Magyarország és a 
Vatikán közötti diplomáciai 
kapcsolatok helyreállításá-
ban és fejlesztésében kifejtett 
áldozatos tevékenységéért. 

Múlt héten az önkor-
mányzat közgyűlésén 
gazdát cserélt a Kossuth 
Zsuzsa G imnáz ium és 
Egészségügyi Szakkö-
zépiskola Mars téri kol-
légiuma. A város az in-
gatlant a Gábor Dénes 
szakközépiskolának ad-
ta segítségül az intéz-
mény többször is élet-
veszélyessé nyilvánított 
épületéért, melynek fe-
lú j í tásához az önkor-
mányzat egyelőre nem 
rendelkezik a megfelelő 
összeggel. Az épületben 
egyelőre tovább műkö-
dik a kollégium is. 

Az önkormányza t köz-
gyűlésének döntése értelmé-
ben a Kossuth Zsuzsa Gim-
názium és Egészségügyi 
Szakközépiskola kollégiu-
mát a város annak a Gábor 
Dénes Műszaki Szakközép-
iskolának adta oda, amely az 
utóbbi másfél évében úgy 
oktatott, hogy a Mars téri 
épületét a mérnökök élet-
veszélyessé nyilvánították. 
A műszaki szakközépiskola 
diákjai tavaly aládúcolt eme-
leti tantermekben, idén pe-
dig oktatásra nem megfelelő 
alagsori termekben tanultak, 
úgyhogy az épületgondok 
után az önkormányzati dön-
tés megváltást is jelenthetett 
volna. Hogy a helyzet még-
sem rózsás, az annak kö-
szönhető, hogy az iskola ud-
varán álló volt kollégium-
épület is jelentősen elhasz-
nált állapotban van, az ön-
kormányzat által biztosított 

A Gábor Dénes szakközépiskola új épülete (a háttérben) sem ma épült. 
A felújításra szánt 30 millió valószínűleg kevés lesz... (Fotó: Miskolczi Róbert) 

30 millió forint pedig bizto-
san nem lesz elegendő a fe-
lújításra. 

Az á tadot t épü le tben 
egyelőre nincs sok változás, 
h iszen a Kossuth Zsuzsa 
szakközépiskola kollégiumá-
nak lakói többségükben ma-
radnak az épület legfe lső 
sz in t jén (a Gábor Dénes 
szakközépiskolában hangsú-
lyozták, hogy csak a kollégi-
ummal együttműködve vál-

toztatnak), másokat a Fodor 
szakközépiskola kollégiuma 
vesz át, az alsó szinteken pe-
dig hozzáfognak a felújítás-
hoz. Ha megfelelő mennyi-
ségű pénz állna rendelkezés-
re, hét új tantermet lehetne 
itt kialakítani, ez azonban 
csakis attól függ, hogy az 
önkormányzat hosszabb tá-
von miként határoz a rossz 
állapotban lévő épületek sor-
sáról. Vass József, a Gábor 

Dénes igazga tó ja szer int 
ugyanis az önkormányzati 
döntéstől az épületek állaga 
nem javul, így váiják, hogy 
a város átfogó felújítási ter-
vet készítsen. Az iskolában 
úgy számolnak, hogy a leg-
szükségesebb munkákra el-
megy a most kapott 30 mil-
lió, s ha a közgyűlés nyáron 
jóváhagyna egy teljes iskolai 
komplexumra vonatkozó fe-
lújítást, akkor készülhetne a 

k iv i te lezés i terv, a be l ső 
munkák télen is folyhatná-
nak és valamikor jövőre be 
is fejeződhetnének. Ez per-
sze az ideális változat, hi-
szen végül is minden az ön-
kormányzat pénztárcájától 
függ , amely viszont nem 
vastag. Addig az iskola leg-
fon tosabb cé l ja , hogy az 
alagsorban tanuló diákok kö-
rülményein segítsen. 

P. I. 

Szeged és Toledo 

Egyre közelebb egymáshoz! 
Egynapos látogatásra 

érkezett tegnap Szeged-
re John Henry Fullen, a 
Toledo Sister Cities Inter 
national (a testvérváro-
sok nemzetközi irodája) 
igazgatója. Fullen úr eu-
rópai körutat tesz , s 
eközben felkeresi Fran-
ciaországot, Németor-
szágot, Lengyelországot 
és hazánkat is. Szegedre 
a boszniai Banja Luká-
ból érkezett, ahol szin-
tén a testvérvárosi kap-
csolat létesítéséről tár-
gyalt vendéglátóival. 

Tegnap délután találko-
zott Lehmann Istvánnal, a 
megyei közgyűlés elnökével, 
dr. Szalay István szegedi 
polgármesterre l és a Sze-
ged-Toledo Baráti Kör tag-
j a iva l . Szeged és To ledo 
kapcsolatát kiválónak minő-
sítette. Mindkét városban 
olyan önkéntesek dolgoznak, 
akik felelősségteljes, érdemi 
munkájukkal erősítik ezt a 
hasznos együttműködést -
mondot ta . A tavalyi évet 
egyébként a „ legerősebb-
ként" említette, egyúttal kö-
szönetét fejezte ki a szegedi-
eknek a végzett munkáért. 

Ványai Éva alpolgármester ajándékkal kedveskedett az amerikai vendégnek. 
(Fotó: Karnok Csaba) 

Az összejövetelen dr. Vá-
nyai Éva alpolgármester al-
kalmi ajándékkal kedveske-
dett az Ohio államból érke-
zett vendégnek, azt követően 
pedig Szeged-Toledo Baráti 
Kör tagjai folytattak megbe-
szélést John Henry Fullen-
nel. Az összejövetelen Jetii-
nek Márta, a Dél-Alföldi 
Népművésze t i Egyesüle t 
igazgatója, a baráti kör tagja. 

indítványt tett egy helyi test-
vérvárosi iroda létrehozásá-
ra. Ennek lényege, hogy két 
állandó munkatárssal, egy 
helyen gyűjtené egybe az in-
formációkat, hasonló módon 
működne, mint az Egyesült 
Államokban lévő testvérvá-
rosunk ilyen irodája. Alapí-
tója a megyei és a városi ön-
kormányzat lenne. A felve-
tést nyilvánvalóan a további-

akban mind az önkormány-
zatok, mind a baráti kör tag-
jai megtárgyalják majd. 

Az amerikai vendég kö-
zölte azt is, hogy a toledói-
ak nagy álma: 3-4 év múlva 
ők szeretnék megrendezni a 
testvérvárosok világtalálko-
zóját. Erre pedig nagy sze-
retettel váiják a szegedieket 
is. 

K. F. 


